
Dwudziesta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 28 czerwca 2016 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

P R O T O K Ó Ł Nr XX/ 2016 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

28 czerwca 2016 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

36
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 15
 25

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

 

Brak radnego Mirosława Jabłońskiego 

 
co stanowi – 93,33% 

 

Obrady XX sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani  Maria Woźniak, która przywitała 

wszystkich zebranych: radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika Kierowników i 

dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdził quorum na podstawie listy obecności - 14 radnych obecnych. 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/.  

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek organizacyjnych z 

terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, mieszkańcy miasta. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 
 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- Burmistrz Gminy wnosi o zdjęcie z porządku obrad 

dwóch uchwał to jest: 
1. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie przetargowym 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XX/155 /2016), 
2. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie przetargowym 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XX/156 /2016), 

  

a w ich miejsce wprowadzenie jednej uchwały to jest: 
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 w sprawie kierunków działania Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XX/156 /2016), dotyczy 

to projektu na zakup specjalistycznego sprzętu pożarniczego dla OSP,  

oraz przeniesienie ostatniej uchwały, to jest 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działkach oznaczonych 

numerami geodezyjnymi 330 i 336, położonych w obrębie Strzeszów gmina Trzcińsko-Zdrój, 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XX/155/2016) w celu zachowania numeracji 

pozostałych uchwał. 

 

Przewodnicząca obrad- w związku ze złożonymi wnioskami, kto z państwa radnych jest za 

zdjęciem dwóch uchwał? 

- za  -14 - głosów 
 

Przewodnicząca obrad- Stwierdzam, że zdjęcie dwóch został zostało przyjęte jednogłośnie. Wobec 

tego kto z państwa jest za wprowadzeniem uchwały w sprawie kierunków działania Burmistrza 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XX/156 /2016) 

 

- za  -14 - głosów 
 

Przewodnicząca obrad- Stwierdzam że uchwała została wprowadzona jednogłośnie, kto z państwa 

Jest za zmiana numeracji uchwały zmieniona jednogłośnie, czy są inne wnioski? 

 

Nie zgłoszono 

 

Przewodnicząca obrad- wobec tego, kto z państwa jest za przyjęciem porządku obrad po 

zmianach? 

 

- za- 14- osób 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II. Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Informacja przewodniczącego w sprawie przeprowadzonych kontroli. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

VI.  Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2015 rok 

1. omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2015 

2. przedstawianie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju dotyczącej wykonania budżetu 

Gminy Trzcińsko-Zdrój za 2015 rok. 

3. przedstawianie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2015 rok, 

4. opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Gminy Trzcińsko-

Zdrój 

5. dyskusja 

6.  podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Trzcińsko- Zdrój za 2015 rok. (druk nr XX/ 148  /2016),  

7. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Trzcińska-Zdroju. (druk nr XX/149 /2016),  

VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1.  zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Trzcińsko-Zdrój na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów 

oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. (druk nr XX/150 /2016), 

2. w sprawie  zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. (druk nr 

XX/151 /2016), 
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3. w sprawie  ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe  odprowadzanie ścieków (druk nr XX/152 /2016), 

4. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 10 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XX/153 

/2016), 

5. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 10 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr XX/154 

/2016), 

6. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działkach oznaczonych numerami geodezyjnymi 

330 i 336, położonych w obrębie Strzeszów gmina Trzcińsko-Zdrój, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk 

nr XX/155/2016) 

7. w sprawie kierunków działania Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XX/156 /2016), 

8. w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Strzeszów, gm. Trzcińsko-Zdrój, oznaczonej nr działki 370 

(druk nr XX/157/2016), 

9.w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Strzeszów, gm. Trzcińsko-Zdrój, oznaczonej nr działki 

266/2(druk nr XX/158 /2016), 

10. w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Strzeszów, gm. Trzcińsko-Zdrój, oznaczonej nr działki 

266/1 (druk nr XX/159/2016), 

11. w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Strzeszów, gm. Trzcińsko-Zdrój, oznaczonej nr działki 536 

(druk nr XX/160/2016), 

12. w sprawie sprzedaży udziału do 1/5 we własności nieruchomości zabudowanej, oznaczonej nr działki 24/2, położonej 

w obrębie Tchórzno, gm. Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XX/161/2016), 

13. w sprawie kierunków działania Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XX/162/2016), 

14. w sprawie kierunków działania Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XX/163/2016), 

15. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Gogolice (druk nr XX/164/2016), 

16. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Piaseczno (druk nr XX/165/2016), 

17. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Górczyn (druk nr XX/166/2016), 

18. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Stołeczna (druk nr XX/167/2016), 

19. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Chełm Dolny (druk nr XX/168/2016), 

20. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 201 (druk nr XX/169/2016) 

21. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2016-2023 (druk nr 

XX/170/2016) 

22. w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego –  Zakładu Komunalnego  w Trzcińsku-Zdroju z 

obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XX/171/2016) 

23. w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem św. Stanisława Biskupa i Męczennika 

w Góralicach(druk nr XX/172/2016) 

24. w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem św. Józefa w Warnicach(druk nr 

XX/173/2016) 

VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

IX. Wolne wnioski i informacje. 

X. Zakończenie sesji.   

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na sesji, czy 

ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z poprzedniej 

sesji bez odczytywania. 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XIX sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 



 4 

Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 

Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły pisma, 

które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną, wśród pism była skarga, która była skierowana do 

wszystkich radnych i proszę o akceptację by tą skargę przekazać do rozpatrzenia dla Komisji 

rewizyjnej oraz komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalny. Otrzymaliście państwo 

również pismo w sprawie niesłusznego wypowiedzenia warunków pracy po otrzymaniu odpowiedzi 

od pana Burmistrza jestem w trakcie pisania odpowiedzi. Odpowiedz przeze radnym z prośbą o 

konsultacje. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV. Informacja przewodniczącego w sprawie przeprowadzonych 

kontroli. 

 
Informację przedstawił pan Zdzisław Iwanicki- przewodniczący Komisji Rewizyjnej informacja 

stanowi załącznik nr 5 i 6 do niniejszego protokołu. 

 
Pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący obrad- czy są interpelacje i zapytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Do punktu VI.  Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2015 rok 

1. omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2015 

 
Sprawozdanie omówił i przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. Sprawozdanie przekazane zostało również do RIO i 

dla Państwa radnych omawialiśmy to na komisji rewizyjnej i na wspólnym posiedzeniu komisji, ale 

teraz ogólne kwoty omówię. Dokładnie omawialiśmy to na komisji wspólnej jeśli są jeszcze pytania 

to proszę. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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2. przedstawianie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-

Zdroju dotyczącej wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za 2015 rok. 
Opinię przedstawił pan Zdzisław Iwanicki- przewodniczący Komisji Rewizyjnej informacja 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

3. przedstawianie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2015 rok, 

 
Opinię przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- opinia stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. Opinia jest pozytywna z uwagami. 

 

4. opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój 

 
Opinię przedstawił wiceprzewodniczący rady pan  Robert Kowalski- opinia stanowi załącznik nr 10 

do niniejszego protokołu. 

 

5. dyskusja 
 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy ktoś chce zabrać głos. 
 

Nie zgłoszono 

 

o godzinie 14
15

- Przewodnicząca obrad ogłosiła przerwę. 

 

o godzinie 14
21

- obrady zostały wznowione. Stan radnych na Sali 14 osób. 

 

6.  podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Trzcińsko- Zdrój za 2015 

rok. (druk nr XX/ 148  /2016), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XX/ 148/2016 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

7. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Trzcińska-Zdroju. (druk nr XX/149 /2016), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

nie została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radna pani Teresa Noga- zwróciła uwagę na fakt, iż na komisji nie było głosów przeciwnych a 

jedynie wstrzymujące co oznacza że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Radny pan Antoni Śliwiński- powiedział, że to prawda ponieważ tam nie była wymagana 

bezwzględna większość głosów. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- wobec tego informuję iż uchwała była 

zaopiniowana pozytywnie. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie, i Burmistrz otrzymał 

absolutorium. 

 

/Uchwała Nr XX/ 149/2016 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 1. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 

Gminy Trzcińsko-Zdrój na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. (druk nr XX/150 /2016), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 
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- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 150/2016 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 2. Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. (druk nr XX/151 /2016), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 151/2016 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 3. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia dopłaty do taryfy za 

zbiorowe  odprowadzanie ścieków (druk nr XX/152 /2016), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów. 

/Uchwała Nr XX/ 152/2016 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy na okres 10 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XX/153 /2016), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 153/2016 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy na okres 10 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr XX/154 /2016), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 154/2016 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na działkach oznaczonych numerami geodezyjnymi 330 i 

336, położonych w obrębie Strzeszów gmina Trzcińsko-Zdrój, stanowiącej 

własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XX/155/2016) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 155/2016 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 7. Podjęcie uchwały w sprawie kierunków działania Burmistrza 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XX/156 /2016), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 156/2016 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

położonej w obrębie Strzeszów, gm. Trzcińsko-Zdrój, oznaczonej nr działki 370 

(druk nr XX/157/2016), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 157/2016 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

położonej w obrębie Strzeszów, gm. Trzcińsko-Zdrój, oznaczonej nr działki 

266/2(druk nr XX/158 /2016), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XX/ 158/2016 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 10. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

położonej w obrębie Strzeszów, gm. Trzcińsko-Zdrój, oznaczonej nr działki 266/1 

(druk nr XX/159/2016), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 
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Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 159/2016 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 11. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

położonej w obrębie Strzeszów, gm. Trzcińsko-Zdrój, oznaczonej nr działki 536 

(druk nr XX/160/2016), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 160/2016 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 12. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży udziału do 1/5 we 

własności nieruchomości zabudowanej, oznaczonej nr działki 24/2, położonej w 

obrębie Tchórzno, gm. Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XX/161/2016), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 
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Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 161/2016 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 13. Podjęcie uchwały w sprawie kierunków działania Burmistrza 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XX/162/2016), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 162/2016 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 14. Podjęcie uchwały w sprawie kierunków działania Burmistrza 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XX/163/2016), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 
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- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 163/2016 stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Gogolice (druk nr XX/164/2016), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 164/2016 stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Piaseczno (druk nr XX/165/2016), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 165/2016 stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Górczyn (druk nr XX/166/2016), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 166/2016 stanowi załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Stołeczna (druk nr XX/167/2016), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 167/2016 stanowi załącznik Nr 30 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Chełm Dolny (druk nr XX/168/2016), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 
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Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 168/2016 stanowi załącznik Nr 31 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu 

Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2016 (druk nr XX/169/2016) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 169/2016 stanowi załącznik Nr 32 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2016-2023 (druk nr 

XX/170/2016) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 170/2016 stanowi załącznik Nr 33 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 22. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego 

zakładu budżetowego –  Zakładu Komunalnego  w Trzcińsku-Zdroju z 

obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy Trzcińsko-

Zdrój(druk nr XX/171/2016) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 171/2016 stanowi załącznik Nr 34 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem św. Stanisława Biskupa i Męczennika w 

Góralicach(druk nr XX/172/2016) 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 172/2016 stanowi załącznik Nr 35 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 24. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem św. Józefa w Warnicach(druk nr 

XX/173/2016) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XX/ 173/2016 stanowi załącznik Nr 36 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodniczący obrad- Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji 

część odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są usatysfakcjonowani 

odpowiedziami, czy jeszcze, są jakieś zapytania?  

 

Radny pan  Janusz Pieróg w związku z odpowiedział na interpelacje proszę by rozszerzyć punkt 

trzeci że komisja pracuje w oparciu o regulamin pracy komisji przetargowej by to przedstawić, bo 

nie umiem tego znaleźć. 

 
Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

 

Do punktu IX. Wolne wnioski i informacje. 

 
Przewodniczący obrad- Czy są wolne wnioski lub zapytania? 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  po konsultacja z mieszkańcami mam uwagi do projektu 

zagospodarowania jeziora to typ ławek żeby nie były kamienne, druga sprawa jest poważniejsza, bo 
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jest to mostek on nie został ujęty w dokumentacji ani na remont ani na poszerzenie. Dwie dodatkowe 

rzeczy czyli molo nr 1 gdzie na środku stoi zadaszenie, twierdzą, że powinno to być po jednej lub po 

drugiej stronie. A postawienie zadaszenia na środku to nie jest dobry pomysł. Budynek gospodarczy 

jest gdzie przyszłościowo powinien być przystosowany do prowadzenia działalności gospodarczej. 

widziałem taki budynek chyba w Moryniu, a może w Gądnie że jest to mała gastronomia. Nie 

zauważyłem w dokumentacji miejsca  na działalność gospodarczą może mała tawerna czy coś 

takiego. 

 

Zastępca Burmistrza-  Emilian Osetek-  jeśli chodzi o projekt działalności gospodarczej to nie 

możemy tego wpisać do projektu bo projekt nie przynosi zysku. Jeśli chodzi o ławki to była mowa 

na spotkaniu na komisji pan projektant zmieni ławki bo wszystkim się nie podobały. Jeśli chodzi o 

mostek to nie wiem  czy będzie możliwość zmiany. Jeśli chodzi o zadaszenie mostu to.  

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  jest to  mało estetyczne, a jeśli by to przenieść na jedną z odnóg to 

byłoby ładniej, a miejsca tyle samo. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- co osoba to opinia, a jeśli chodzi o Gądno to jest to 

prywatny inwestor. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  ale ta ścieżka jest mało bezpieczna do mostu. 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński- jedyne zastrzeżenia to ten beton wylany przed mostkiem. 

 

Zastępca Burmistrza-  Emilian Osetek-  jeśli chodzi o mostek to będziemy rewitalizować nasz park 

w niedługim czasie i wówczas będą dwa mostki identyczne. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki- należy myśleć przyszłościowy bo jest to element który razi w oczy  

no właśnie Burmistrz ma rację i teraz znowu będziemy przerabiać ścieżki  chyba że zostanie tak jak 

jest. 

 

Zastępca Burmistrza-  Emilian Osetek-  nie wiem czy będzie przerabiać, bo to kwestia przyszłości 

może to zadaszenie zrobimy tak, że poprosimy pana Przybylskiego o stworzenie drugiego, trzeciego 

projektu i wrzucili to na stronie do wyboru. 

 

Radny pan  Cornelis Vreeswijk- na środku jest to bardziej praktyczne. 

 

Kierownik referatu pan  Piotr Radecki-  pamiętacie państwo jak przedstawiłem wam koncepcje i to 

co wtedy mówiłem, a co teraz jest robione to nie wiele się różni. Teraz mamy koniec czerwca w 

lipcu dokumentacja jest dopięta i na tym etapie nie jest czas zgłaszania zmian. Jest taka możliwość 

bo zapłacimy projektantowi  za kolejny projekt i zapłacimy czasem. I będziemy się tłumaczyć przed 

naszymi partnerami dlaczego projekt zaakceptowany przez obie strony znowu zmieniamy. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki- czy ten projekt był konsultowany społecznie? 

 

Kierownik referatu pan  Piotr Radecki-  nie był, tak samo jak się kanalizacji nie konsultuje 

społecznie. 

 

Zastępca Burmistrza-  Emilian Osetek-  w lutym na komisji były trzy punktu miedzy innymi jezioro 

miejskie i wszystkie państwa uwagi zostały ujęte. 
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Radny pan  Robert Kowalski-  nie była przedstawiona taka wizualizacja jak jest teraz tylko 

zamknięta, a my decydując się na projekty takiego typu chcielibyśmy mieć wpływ na jego kształt i 

nie można tu mówić o wymogu konsultowania bo nie musi być w takim przypadku. Nie oznacza, że 

nie należało tego zrobić. My myśleliśmy, że będziemy mieć realny wpływ na zadanie. 

 

Radny pan Piotr Przytuła- droga 92 czyli na ul. Sienkiewicza do 30 czerwca miała być 

dokumentacja i czy już jest zrobione. 

 

Zastępca Burmistrza- Emilian Osetek- myślę, że tak wykonawca jest wybrany i terminy go 

obowiązują. 

 

Radny pan Piotr Przytuła- to mam nadzieję, bo zabieramy się do realizacji kolejnych dróg a ta nie 

jest zakończona. Jeszcze chciałem zapytań o plac zabaw w Chełmie caly czas jesteście państwo w 

temacie? 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- tak po pierwszym na pewno dojdzie do spotkania. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- czy już coś wiadomo o przejęciu drogi z Agencji w Piasecznie. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- też o tym będziemy rozmawiać. 

 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- chciałem zwrócić uwagę na ta drogę gminną w Piasecznie i tam 

już powstaje konflikt miedzy mieszkańcami. 

 

Sołtys sołectwa Piaseczno pan Robert Juchlke- tam jest konflikt dużo ludzi tam jeździ i tam pani 

Kowalska sobie zagrodził taśmą bo jej chodnik niszczą, a Pani Dorotka mówi, że zrobiliście a to 

tylko zasypane piachem. 

 

Zastępca Burmistrza- Emilian Osetek- do 8 lipca to naprawimy chyba, że firma która wykonuje te 

prace ma inne zlecenia. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  jeśli chodzi o te dziury to należy to zrobić solidnie. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  czy jest już plan zagospodarowania cmentarza? 

 

Zastępca Burmistrza- Emilian Osetek-  jest i już jest firma która będzie to robić. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  czy myślicie o składowaniu, utylizacji liści, bo jest to problem nie 

tylko w DPS, bo to jest problem mieszkańców Trzcińska.  Można by było pomyśleć o stworzeniu 

takiego kompostownia. 

 

Zastępca Burmistrza- Emilian Osetek- wszystko jest uregulowane w regulaminie utrzymania 

porządku i właściciel zgłasza do pana Skiby i on ma odbierać. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  druga sprawa to gruz po remoncie bo nie ma gdzie tego wywieść. 

Owszem jest kilka osób, które sobie coś utwardzają ale generalnie nie jest to uregulowane. 
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Zastępca Burmistrza- Emilian Osetek-  wydaje mi się, że to również jest uregulowane w 

regulaminie utrzymania porządku i osoba która wykonuje remont powinna mieć kontener. 

Sprawdzimy i poinformujemy o tym. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  gruz jest odpadem budowlanym a nie komunalnym i dlatego nie 

chcą odbierać. 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński- jakie palny Rady na okres wakacji? 

 

Przewodnicząca obrad – będą wakacje. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  otrzymałem informacje o wydatkach na delegację i jest to duży koszt 

i mam taka prośbę, czy można przeanalizować czy nie taniej by było zakupić samochód na Gminę i 

czy byśmy nie zaoszczędzili,  

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- trzeba kupić samochód i zatrudnić kierowcę by była jedna 

osoba odpowiedzialna za samochód. Ale pomyślimy. Chciałem podziękować za udzielone 

absolutorium jest to nie tylko zadowolenie dla Mnie ale też dla pana Skarbnika i nas wszystkich bo  

jest to dobrze jak jest udzielone absolutorium to i dla mieszkańców jest lepiej. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- czy Gmina planuje założenie świetlicy kontenerowej w Babinie? 

 

Zastępca Burmistrza- Emilian Osetek-  planuje.  

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  tylko kiedy bo tam nic nie mają w Babinie tam jest przystanek 

nawet w złym stanie. 

 

Zastępca Burmistrza- Emilian Osetek-  w październiku kiedy się spotkamy przy tworzeniu budżetu  

to pomyślmy o dwóch świetlicach w Babinie i Chełmie Dolnym, bo koszt to około 20 tys. zł. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  taki kontener biurowy na szatnię z oknami to jest 9x3 metry to około 

15 tys. zł plus do tego prąd i woda. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- koszt kontenera jest większy bo przygotowanie placu i 

doprowadzenie mediów. Od tego są komisje żebyśmy wypracowali stanowisko. Zawsze coś trzeba 

wykreślić i przenieść na dalszy czas realizacji. 

 

Sołtys Sołectwa Chełm Dolny pan Wojciech Kiman- w kierunku Warnicy wyjeżdżając z Chełmu 

Dolnego są potężne topole i tam spadają duże konary. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  będziemy rozmawiać. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- chciałem przypomnieć tylko o drodze za blokami na ul. Dworcowej. 

 

Zastępca Burmistrza- Emilian Osetek- jak tylko zakończymy drogę za ul. Wiosenną. Jest w 

budżecie i jest zaplanowane. 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 
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Do punktu X. Zakończenie sesji.   
 

O godzinie 15
25

– Przewodnicząca obrad zamknęła XX sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa                                           
 

 


